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BR. 0012.2.2 (4).2024 

Protokół Nr 2 (4) /2024 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

w dniu 24 czerwca 2024r. 

w sali konferencyjnej ( sala Nr 12) Starostwa Powiatowego w Hajnówce 

 

Obrady Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji Małgorzata Siemieniuk. W 

obradach udział wzięli wszyscy członkowie Komisji ( lista obecności w załączeniu).  
 

 

Ponadto w obradach Komisji udział wzięli: 

- Grzegorz Tomaszuk – dyrektor SP ZOZ; 

- Grażyna Świętochowska – Skarbnik Powiatu; 

 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła następujący porządek obrad Komisji: 

1. Przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 2023r. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał na IV sesję Rady Powiatu. 

5. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1-go: 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad Komisji.  

Komisja przyjęła porządek obrad Komisji (wszyscy „za”). 

 
 

Do punktu 2-go: 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie (wszyscy 

„za”). 
 

Do punktu 3-go: 

W powyższym punkcie Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

powiatu za 2023r. Sprawozdanie przedstawiła skarbnik powiatu Grażyna Świętochowska. 

Radna Katarzyna Elżbieta Jakubowska: Jeżeli chodzi o wynik finansowy, to deficyt 

był planowany na dużo wyższym poziomie i świadczy to o tym, że gospodarowanie było dobre. 

 

Radni więcej pytań i uwag nie zgłosili. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 

2023r. (8 głosów „za”) 

Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie finansowe powiatu za 2023r. (8 

głosów „za”) 

 

Do punktu 4-go: 
 

 W powyższym punkcie Komisja zapoznała się z następującymi projektami uchwał na 

IV sesję Rady Powiatu: 

➢ Projekt uchwały RP w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Informację taką obszerną na temat raportu 

państwo otrzymali w materiałach. Ja się odniosę dość krótko, na dłuższą wypowiedź 

pozwolę sobie zaprezentować na sesji RP. Niezwykle ważnym w raporcie jest sam 

budżet powiatu. Jego początkowa propozycja, która została uchwalona jeszcze w 

2022r., później realizacja i kolejne środki, które udało się pozyskać świadczą o dobrej 

pracy Zarządu, któremu miałem możliwość przewodniczenia, pracy koleżanek i 
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kolegów radnych jak również moich pracowników w Starostwie Powiatowym, jak 

również szefów poszczególnych jednostek. Te cyferki, które mówią o środkach, które 

przeznaczaliśmy na działalność związaną z inwestycjami świadczą o tym, że nie tylko 

udało się pozyskać w 100% te środki, ale również dodatkowo pozyskać, bo to było 

około 17% wyższe środki, które pozyskaliśmy, które również przeznaczyliśmy na 

inwestycje, co jest oczywiście przekazane w raporcie. Ja się odniosę dzisiaj do dwóch 

informacji bardzo ważnych dla mnie, które chcę przekazać, otóż w rankingu powiatów, 

który prowadzi Związek Powiatów Polskich do 60 tys. mieszkańców, zostaliśmy 

laureatem zdobywając II miejsce w Polsce, natomiast za wzrost najróżniejszych 

wskaźników jeżeli chodzi o rozwój powiatu zostaliśmy wyróżnieni jako jedyny powiat 

nagrodą Super Powiat za co oczywiście jeszcze raz chcę serdecznie podziękować i 

Zarządowi całej Radzie, która pracowała w 2023r., ale tak naprawdę to jest oczywiście 

pokłosie nie tylko tego ostatniego roku, ale całej kadencji, gdyż postawiliśmy bardzo 

mocno na rozwój każdej naszej gminy i powiatu, co było realizowane zgodnie  z 

naszymi założeniami, strategiami, ale również mówiliśmy o tym bardzo często aby 

pozyskać jak najwięcej środków zewnętrznych na realizacje tych zadań i uważam, że to 

nam jako Zarządowi udało się bardzo dobrze wykonać. Jeszcze raz chcę podziękować 

wszystkim, którzy byli zaangażowani w prace nad raportem. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 
Opinia pozytywna:   

8 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się” 

 

➢ Projekt uchwały RP w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Szczegółowo sprawozdanie przedstawiła pani 

skarbnik, ja się odniosę tylko do dwóch cyferek. Dochody w uchwalonym budżecie w 

2022r. wynosiły 76 mln zł, wydatki 81 mln zł, a na koniec 2023r. rzeczywiste 

wykonanie było w wysokości 85 mln zł, a wykonanie 86 mln zł, wykonanie dochodów 

wyniosło 85%, a wydatki 91%, a więc tutaj zachowaliśmy dobre proporcje. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 
Opinia pozytywna:   

8 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się” 

➢ Projekt uchwały RP w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej SP ZOZ 

w Hajnówce za rok 2023  

Dyrektor SP ZOZ Grzegorz Tomaszuk: Szerokie materiały wysłaliśmy do Państwa, 

wszystko można zobaczyć, jak wyglądają finanse szpitala. Głównym źródłem 

przychodów to jest sprzedaż usług medycznych. W tym roku już mamy stratę 2,5 mln 

zł. NFZ zaczyna mieć problemy i nie płaci za świadczenia ponad limit, a tych świadczeń 

ponad limit mamy na ponad 4,5 mln zł. Nasz szpital ma potencjał, ale NFZ płaci nam 

tylko za świadczenia w ramach kontraktu. Jeżeli chodzi o raport finansowy, to wyliczane 

są wskaźniki, np. wskaźnik zadłużenia, płynności, czysta matematyka mówi jak te 

finanse wyglądają. Jeżeli chodzi o wskaźnik zyskowności to na 15 punktów mamy 12 

punktów, jeżeli chodzi o płynność finansową to na 25 punktów uzyskaliśmy 20 punktów. 

Jeżeli chodzi o zobowiązania to na 10 punktów mamy 10, czyli nie mamy 

przeterminowanych płatności, faktury są płacone w terminie, nie posiadamy tez żadnych 

kredytów i pożyczek. Minister Zdrowia planuje reformę, nastąpi konsolidacja oddziałów 
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szpitalnych ze względu przede wszystkim na to, że brakuje lekarzy. Jeżeli chodzi o 

sytuację bieżącą to jesteśmy takim szpitalem przygranicznym, są żołnierze i imigranci. 

Funkcjonują u nas bardzo dobrze oddziały zabiegowe i dlatego pacjenci z granicy są 

przywożeni tylko i wyłącznie do naszego szpitala. W związku z tym jest szansa, że 

otrzymamy jakąś pomoc finansową. Zwróciliśmy się także o wsparcie kadrowe, 

zwłaszcza na SOR, ponieważ tu są duże braki kadrowe. W lipcu np. mamy kilka dni, 

których nie ma kim obsadzić. Dostaniemy wsparcie ze szpitala wojskowego z 

Warszawy. Będziemy czekali na rezultaty tych wniosków. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Jeżeli chodzi o pierwszą część wypowiedzi 

dyrektora Tomaszuka chcę dodać, że Rada Społeczna SP ZOZ na swoim posiedzeniu 

również pozytywnie zaopiniowała materiały odnośnie finansów przedstawione dzisiaj 

przez Pana dyrektora. Wspólnie z Panem dyrektorem i zastępcą Musiukiem odbyliśmy 

spotkanie u Wojewody, rozmawialiśmy na temat pomocy dla naszego szpitala, o której 

wspomniał Pan dyrektor. Wojewoda również zorganizował spotkanie z 

samorządowcami z terenów przygranicznych i z Wiceministrem Spraw Wewnętrznych 

Szymańskim i temat szpitala również poruszyłem na tym spotkaniu. Wiem, że niektórzy 

nasi radni bardzo się interesują tymi sprawami i też szukają jakiejś furtki, aby wspomóc 

nasz szpital, mówię tu o radnym panu burmistrzu Jerzym Siraku. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 
Opinia pozytywna:   

8 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się” 

 

➢ Projekt uchwały RP w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego SP ZOZ 

w Hajnówce za 2023r.  

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 
Opinia pozytywna:   

8 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się” 

 

➢ Projekt uchwały RP w sprawie zmian w budżecie na 2024r. 

Skarbnik Powiatu Grażyna Świętochowska przedstawiła projekt uchwały wraz z 

autokorektą. 

Radna Katarzyna Elżbieta Jakubowska: Ja mam pytanie odnośnie zwiększenia 

dochodów i wydatków o 1 mln zł na realizację zadania I etap „Przebudowa dachu, remont, 

dostosowanie do potrzeb osób z niepełnosprawnością lokalu zajmowanego przez organizacje 

pozarządowe” to jakiego budynku to dotyczy? 

Skarbnik Powiatu Grażyna Świętochowska: Tam, gdzie jest PCPR, PUP, PPP. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Tam też są organizacje pozarządowe – 

Niewidomi i Diabetycy. Chociaż tak naprawdę te pomieszczenia są nam bardzo potrzebne, ale 

nie znaleźliśmy innego miejsca, żeby przenieść te stowarzyszenia. 

Radna Katarzyna Elżbieta Jakubowska: Ale dzięki temu możemy pozyskać 

dodatkowe środki. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Nie, dzięki temu, że mamy PUP, Poradnię, a 

przede wszystkim PCPR. 
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Radna Katarzyna Elżbieta Jakubowska: Mam jeszcze drugie pytanie odnośnie drogi 

od Lipowej do Lipin, czyli tak w budżecie powiatu jest wpisane przygotowanie dokumentacji 

projektowej na tę drogę i na jakim to jest etapie? 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Muszę podpytać Zarząd Dróg Powiatowych, bo 

oni to prowadzą. Tam muszą się wypowiedzieć fachowcy, którzy przygotują dobrze 

dokumentację, bo każdy ma po swojemu jakieś tam rozwiązania, a wiadomo, że to jest bardzo 

trudny odcinek, rowy bardzo głębokie, nie wiem, czy się zmieści ze ścieżką rowerową, tym 

muszą się fachowcy zająć i te dokumentację będziemy przygotowywać. Ona miała być 

przygotowana tylko z jakichś względów wypadła w tamtym roku. 

Radna Katarzyna Elżbieta Jakubowska: Ona już wypada od jakichś 10 lat. Jestem 

wdzięczna, że Zarząd poprzedniej kadencji w końcu pochylił się nad tą drogą, bo tam jest 

naprawdę niebezpiecznie, ona jest wąska, ruch duży, a jak jeszcze oddaliśmy do użytku drogę 

gminną, która skraca dojazd do drogi wojewódzkiej, to tam jest spory ruch. 

Radna Barbara Sadowska: A jak sytuacja wygląda w Lipinach z tymi chodnikami, 

które są na posesjach u ludzi, czy to było źle wytyczone? 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: W zasadzie w całym powiecie, jak przyjrzeć się 

każdej drodze i ją nie modernizować tylko jakby przebudować i wtedy wiadomo trzeba zrobić 

dokładne pomiary geodezyjne i z każdej drogi wyniknie, że ktoś jest w pasie drogowym, albo 

my komuś wchodzimy. 

Radna Barbara Sadowska: A ta droga należy do powiatu? 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Należy i była ona nie przebudowywana tylko 

modernizowana. Teraz nakładkę też remontową zrobimy, ale w takim zakresie jak jest. Fakt, 

że są mieszkańcy, którzy trochę przegrodzili, z tym się borykamy już przez 5 lat, sprawy są w 

sądzie i nie wiem jak to się skończy. 

Radny Jerzy Sirak: Te problemy z drogami, o których Pan starosta mówi są i będą i ich 

się nie uniknie, żeby je uporządkować to trzeb byłoby w skali powiatu wydać miliony złotych 

na prace geodezyjne i odszkodowania. Jeżeli można takich spraw uniknąć to trzeba wszystko 

robić, żeby tego nie robić. 

W związku z tym, że rozmawialiśmy o zmianach w budżecie chciałbym przypomnieć o 

dwóch sprawach dotyczących miasta, które są od lat przedmiotem dyskusji, kosztów realizacji 

zadań przez Miejską Bibliotekę Publiczną w Hajnówce. Nie wiem, czy wszyscy, ale Pan 

Starosta pewnie pamięta, że przez wiele wiele lat były zarzuty w stosunku do powiatu 

hajnowskiego, że zadania w zakresie biblioteki powiatowej w powiecie hajnowskim nie są 

realizowane. W związku z tym wiele lat temu podpisaliśmy takie porozumienie, że Miejska 

Biblioteka Publiczna w Hajnówce te zadania realizuje, niemniej jednak ta kwota, którą powiat 

przeznacza na realizację tych zadań od wielu lat jest nie zmieniona na poziomie 10 tys. zł. W 

związku z tym ja wnioskuję, żeby od tego roku, w którym pierwsza umowa została podpisana 

przeliczyć wskaźnikiem inflacyjnym i od tego roku kwotę 10.000 zł zrewaloryzować ją w takim 

zakresie, żeby była odzwierciedleniem tej kwoty 10.000 zł sprzed wielu lat [kwota dotacji po 

uwzględnieniu wskaźnika inflacyjnego – 14.394 zł]. 

I druga sprawa, to sprawa orkiestry dętej. Kiedy orkiestra dęta wiele lat temu funkcjonowała 

przy Zespole Szkół Zawodowych w Hajnówce, także główny problem, główny ciężar 

utrzymania tejże orkiestry dętej spoczywał na powiecie. Wiele lat temu wspólnie doszliśmy do 

wniosku, że szkoła zawodowa z konieczności była takim miejscem i lepszym rozwiązaniem 

jest orkiestra przy straży pożarnej. I na samym początku, bo ja akurat to pamiętam, że gdy 

prowadziliśmy rozmowy to ustalenia były takie, że koszty utrzymania orkiestry będą dzielone 
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po połowie między miasto i między powiat. Natomiast na dzień dzisiejszy te dysproporcje 

między kosztami ponoszonymi przez miasto a ponoszonymi przez powiat są bardzo duże. 

Dlatego też wnoszę o przeanalizowanie ponownie możliwości zwiększenia dotacji ze strony 

powiatu na utrzymanie orkiestry dętej jeszcze w tym roku, ponieważ wszyscy byśmy chcieli, 

żeby ta orkiestra nadal była i uważam, że należy wszystko robić wspólnie, jeżeli chodzi o miasto 

i powiat, żeby tę naszą orkiestrę utrzymać. Jeżeli można, to proszę o przeanalizowanie tego i 

wprowadzenie autokorekty do tego budżetu. Jeżeli nie, to trudno, ale oficjalnie wystąpię z tym 

wnioskiem na sesji. Apeluję, żeby starać się wrócić do tego pierwszego założenia, które było 

na samym początku, kiedy orkiestra była przeniesiona ze szkoły zawodowej do straży pożarnej, 

a więc to dofinasowanie było takie samo z powiatu i z miasta. Ja nie mówię, że ma być to 

szybko, ma być w tym roku, ale jeżeli jest to możliwe, to trzeba spróbować jeszcze w tym roku 

wesprzeć, bo niestety ryzyko, że orkiestra nie wytrzyma jest duże [kwota dotacji miasta 

Hajnówka – 50.000 zł]. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Wnioski zasadne, ale wiadomo jaka jest sytuacja 

powiatu, gdzie mamy tylko subwencję i dotacje. Ja będąc wicestarostą taką umowę kiedyś 

podpisałem z Domem Kultury na sfinansowanie i też mam w zamyśle, żeby faktycznie to była 

też dotacja oczywiście od przyszłego budżetu, aby pani dyrektor nie pisała co jakiś czas o 

pomoc do nas na współfinansowanie imprez, ale byłaby to stała dotacja w wysokości np. 20 

tys. zł i to zadanie w zakresie kultury byśmy mieli już zrealizowane. Jeżeli chodzi o orkiestrę 

dętą my ogłaszamy konkurs i do konkursu zgłasza się stowarzyszenie, które prowadzi orkiestrę 

i co roku o kwotę, którą proszą dostają maksymalnie. 

Radny Jerzy Sirak: No tak Panie Starosto, ale z czego to wynika, wynika z zaplanowanych 

środków w budżecie powiatu. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Ale nie było zaplanowane, mieliśmy 120 tys. zł i 

Zarząd rozdysponowywał.  

Radny Jerzy Sirak: Nie mówmy o tym wiemy jak to się wszystko kręci. 

Radna Barbara Sadowska: Kto nadzoruje orkiestrę? Czy my jako samorząd 

nadzorujemy? 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Nie, stowarzyszenie. 

Radny Jerzy Sirak: Pani dyrektor przecież sprawa jest oczywista, jeżeli dajemy na coś 

dotację to potem sprawdzamy wykorzystanie tej dotacji. Jeżeli wykorzystanie dotacji jest 

niewłaściwe to żądamy zwrotu części tej dotacji i na tym polega kontrola. 

Radna Barbara Sadowska: Nie o to mi chodziło. Organizacje pozarządowe mają większe 

możliwości pozyskania środków niż jednostki. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: nasza orkiestra jest na tak wysokim poziomie i 

faktycznie te 18 tys. zł to jest kropla w morzu potrzeb. Miasto dużo więcej dokłada. 

Radny Jerzy Sirak: Panie Starosto, apeluję o to, żeby starać się wrócić, ja nie mówię, żeby 

w tym roku, bo zdaję sobie sprawę, że to jest niemożliwe, ale starać się wrócić do pierwszego 

założenia, które było na samym początku, a więc to dofinansowanie było takie same i z powiatu, 

i z miasta. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Panie burmistrzu możemy się trochę 

przekomarzać. Mamy problem z rozliczeniem ulicy Górnej, gdzie też było założenie, że 

dokładamy po połowie. Od początku pan burmistrz mówił, że może być ciężko ze środkami, 

ale jeżeli chodzi o przebudowę drogi powiatowej od Nowego Berezowa w kierunku Czyż czy 

Narwi była deklaracja ustna Pani wójt, niestety nie zostało to zrealizowane i musieliśmy tam 

włożyć środki bieżące. 

Radny Jerzy Sirak: Jeżeli chodzi o miasto trzeba wziąć pod uwagę koszty kolektora 

burzowego na ul. Jodłowej, który jest konieczny do tego, żeby rozwiązać problem 

odprowadzenia wód burzowych głównie z ulicy Górnej i Wrzosowej. Nie wyobrażam sobie, że 

przy tej dotacji, nie wiem, jak jest teraz w mieście, ale koszt tego kolektora musi być uznany 



6 
 

jako udział własny miasta w inwestycji na ul. Górnej i Wrzosowej, bo to jest kolektor, który 

kosztuje 848.986,00 zł i to nie są małe pieniądze. 

Radny Eugeniusz Saczko: Dlatego wnioskowaliśmy na Zarządzie, żeby zaprzestać umów 

dżentelmeńskich typu, że się dogadaliśmy 50x50, tylko spisujemy umowę. I ten kolektor 

powinien być wpisany w umie, żebyśmy widzieli to, gdy uchwaliliśmy budżet. Umawiamy się 

a czasami nie dotrzymujemy słowa i to dotyczy wszystkich stron. 

Radny Jerzy Sirak: Panie radny tak do tej pory nie było, żeby miasto nie wywiązywało się 

ze swoich umów. 

Radny Eugeniusz Saczko: Mówię ogólnie. Można też zwiększyć środki na organizacje 

pozarządowe, bo one w wielu przypadkach realizują zadania, które są przynależne czy to miastu 

czy powiatowi. 

Radny Jerzy Sirak: Ale organizacje są różne i oceniamy i znaczenie, i rangę 

poszczególnych organizacji pozarządowych i orkiestra dęta jest tą organizacją, o której trzeba 

pamiętać. 

Radni więcej pytań i uwag nie zgłosili. 

Opinia pozytywna:   

8 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się” 

 

➢ Projekt uchwały RP w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Spraw 

Społecznych rady Powiatu. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 
Opinia pozytywna:   

8 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się” 

 

➢ Projekt uchwały RP w sprawie zmiany uchwały Nr III/11/2024 Rady Powiatu 

Hajnowskiego z dnia 28 maja 2024r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty 

Hajnowskiego. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 
Opinia pozytywna:   

7 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się” 

 [Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko nie głosował] 

 

Do punktu 5-go: 

W sprawach różnych poruszono następujące tematy: 

1. Dyrektor SP ZOZ Grzegorz Tomaszuk: Chcę jeszcze kilka słów powiedzieć na 

temat szpitala. Mamy tutaj potężny szpital, a sytuacja demograficzna powiatu jest 

bardzo niekorzystna i nasz powiat nie utrzyma tego szpitala. Zauważyłem, że 

oddziały zachowawcze interna, zakaźny, chorób płuc mają mało pacjentów, 

natomiast ginekologia i położnictwo to tu jest dramat. Te niedostatki finansowe 

uzupełniają dwa oddziały zabiegowe: chirurgia i ortopedia, ale oni sięgają po 

pacjentów spoza powiatu. Ja już teraz zgłaszam problem, że za chwilę potrzebna 

będzie restrukturyzacja, bo powiat się kurczy. Samo zatrudnienie w szpitalu to 

ponad 800 pacjentów, 4,5 mln zł wydajemy na pobory miesięcznie. Odnośnie 

imigrantów to powiem, bo wśród mieszkańców jest taka informacja, że w związku 

z tym, że imigranci są przyjmowani to ograniczona jest dostępność do usług przez 
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naszych mieszkańców, to są nieprawdziwe informacje. Mamy potencjał, żeby 

leczyć imigrantów, żołnierzy i naszych mieszkańców. 

2. Radna Katarzyna Elżbieta Jakubowska: Mam pytanie, ma być wykonana 

nakładka w miejscowości Trześcianka i tak się akurat składa, że posesja, której 

jestem jednym z współwłaścicieli plus jeszcze inna posesja [posesje Nr 

218,220,209], po wykonaniu nakładki będą zalewane, bo to akurat jest najniższy 

punkt na tej ulicy. Czy zanim zostanie zalana ta nakładka remontowa czy jest 

możliwość to naprawić? 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Zwrócę się do Zarządu Dróg Powiatowych 

z takim zapytaniem. Jeżeli jest możliwość odprowadzania wody jak najbardziej, ale 

wiadomo, że jest taka zasada, że można odprowadzić wodę z podwórka na ulicę, a 

w drugą stronę nie można. 

Radna Katarzyna Elżbieta Jakubowska: To właśnie tu tak jest i jeżeli ta woda 

będzie odprowadzana na podwórko to na posesję, której jestem współwłaścicielem. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Bo nie wiem, czy tam jest rów? 

Radna Katarzyna Elżbieta Jakubowska: nie, nie było żadnego rowu. Kiedyś jak 

mój tata był tam radnym to oni się na ten asfalt składali, żeby zrobić nakładkę. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Trzeba w terenie zobaczyć i 

przeanalizować. 

3. Radna Katarzyna Elżbieta Jakubowska: Chcę jeszcze zapytać o remont drogi w 

Krynicy, bo Pan sołtys z Krynicy był na ostatniej sesji nadzwyczajnej, gdzie nie 

mogliśmy mu udzielić głosu, w czym tam jest problem? 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Dzisiaj potwierdziłem, mamy zakup grysu 

i emulsji i zrobimy drogę z Krynicy do Krzywca. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła 

posiedzenie Komisji. 

 

      Protokołowała                                             Przewodniczyła 

 

               Violetta Miniuk                                                     Małgorzata Siemieniuk 

 
 


